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írásbeli kérdés

„Hogyan hasznosíthatnánk legjobban a svájciak 131 millió frankos (21 milliárd forintos)
támogatását?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János
gazdasági miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországra mintegy 130 millió svájci frank (21 milliárd forint) jut abból az új EU-
tagoknak szánt támogatási pénzből, amiről a svájciak a 2006 . dec. 26-i népszavazáson
döntöttek. A támogatás várhatóan 2007-től lesz lehívható, s valószínűleg öt év alatt, egyenlő
részletekben kaphatjuk meg . Az összeg felhasználására további öt év áll majd
rendelkezésünkre. Az így elkölthető forrás tehát évente körülbelül 4-4 és fél milliárd forintot
tesz majd ki, s ezt a kormány az eddigi hírek szerint elsősorban a kis-és középvállalkozások
támogatására tervezi költeni.

Nem érdektelen rámutatni, hogy - amennyiben valóban a kkv-szektor fejlesztésére fordítják a
Svájcból érkező pénzeket -, a svájci kormány az elkövetkező öt évben nagyobb összeggel
támogatja a magyar kis és középvállalkozókat, mint a magyar kormány, amely 2007-es
költségvetésében például csupán 3,2 milliárd forintot szán erre a célra . Ennek fényében
különösen fontos kérdés, hogy milyen támogatási célok kerülnek kialakításra és
me •hirdetésre a svájci források felhasználásához. Mivel a direkt kkv-támogatási pénzek igen
szűkösek, fontos lenne e relatíve jelentős külső forrás elköltéséről transzparens módon, az
érintettek bevonásával dönteni . Arra lenne tehát szűkség, hogy a kormány a gazdasági
kamarákkal és a vállalkozói érdekképviseleti szervekkel közösen, szorosan együttműködve
alakítsa ki a támogatási prioritásokat, a forrásokhoz való hozzájutás pályázati rendszerét. A
vállalkozói problémákat és tapasztalatokat közvetítő vállalkozói szervezetek közreműködése
jelentősen hoz-Aiárulhat ahhoz, hogy a svájciak „ajándéka" valóban a magyar vállalkozások
hasznára váljon.



Kérdezem a miniszter úrtól, várhatóan mikor válik hozzáférhetővé ez a forrás a magyar kis- és
középvállalkozások számára, pontosan mikortól lesz lehívható a hitelösszeg?

Mely intézmények alakítják ki a források felhasználásának prioritásait, készítik elő a pályázati
rendszert, elindult-e már, s hol tart ez a folyamat?
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